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گروه اقتصادی - استاندار هرمزگان 
از ساخت هشــت هزار واحد مسکونی در 
فاز نخســت اجرای طرح اقدام ملی ساخت 
مسکن در هرمزگان خبر داد.فریدون همتی 
در نشســت پیگیری اجرای طرح اقدام ملی 
ساخت مســکن در هرمزگان که با حضور 
تعدادی از مســئولان ســتاد اجرایی فرمان 
حضرت امام )ره( برگزار شــد، عنوان کرد: 
در فاز نخســت اجرای این طرح، هشــت 
هزار واحد مســکونی در هرمزگان ساخته 
می شــود.وی ادامــه داد: از این تعداد، هزار 
واحد مســکونی توســط هلدینگ مسکن 
ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( در 
بندرعبــاس احداث خواهد شد.اســتاندار 
هرمــزگان افزود: احداث ایــن هزار واحد 
مسکونی با اختصاص زمین در شهرک پیامبر 
اعظــم )ص( بندرعباس و با طراحی جدید 
بر مبنای الگوی محله محور انجام می شود.

همتی با اشاره به پیگیری تکمیل واحدهای 
نیمه تمام مسکن مهر در جزیره هرمز، تصریح 
کرد: برای تکمیل این واحدهای مســکونی 
مقرر شد، مشاور ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امــام )ره( در جزیره هرمز با هماهنگی بنیاد 
مســکن، اداره کل راه و شهرســازی و 

بخشداری، سریعاً اطلاعات دقیق مربوط به 
پروژه مســکن مهر در جزیره هرمز را احصا 
و پیگیری تکمیل این واحدهای مســکونی 
انجام شــود.وی گفت: تســریع در تکمیل 
واحدهای مســکن مهر در جزیره هرمز در 
گروی همکاری افراد مالک اســت که زمین 

تحویــل گرفته و وام نیــز دریافت کرده اند.
استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: اقدامات 
خوبی در حوزه تکمیل مسکن مهر در شهر 
بندرعباس و دیگر شهرستان های استان در 
حال اجراست که تا پایان سال جاری به نتیجه 
می رســد.همتی همچنین از پیگیری تأمین 
مســکن برای افراد فاقد مســکن در جزیره 
هرمز خبر داد و بیان داشت: با انجام مطالعات 
در جزیــره هرمز، به زودی فراخوان ثبت نام 
برای افراد فاقد مسکن در جزیره هرمز اعلام 
می شــود تا در قالب طرح اقدام ملی ساخت 
مســکن برای آنها مسکن ساخته شود.وی 
اضافــه کرد: در این طرح افراد متقاضی باید 
۳۰ درصد به عنوان آورده اولیه داشته باشند و 
مابقی هزینه ساخت از محل تسهیلات ارزان 
قیمت پرداخت می شود و حمایت های لازم 
را خواهیم داشت تا این طرح در آینده نزدیک 

در جزیره هرمز به نتیجه برسد.

گــروه اقتصادی - قیمــت نفت در 
اولیــن روزکاری بعد از نشســت اوپک و 
اوپک پلاس، با رشــدی حدود ۲ درصدی 
قیمت همراه شد تا نفت آمریکا نیز مانند نفت 
برنت به بالای ۴۰ دلار در هر بشــکه برود.
رشد قیمت نفت هفته گذشته با زمزمه هایی 
مبنی بر تمدید توافق کاهش تولید ۹.۷ میلیون 
بشکه ای از سوی اوپک و اوپک پلاس آغاز 

شد تا آنجا که قیمت نفت برنت بعد از چند 
ماه به بالای ۴۰ دلار در هر بشکه صعود کرد.
ایــن در حالی بود که تا پیش از اجرای توافق 
کاهش تولید،  قیمت نفت به زیر ۲۰ دلار در 
هر بشــکه نیز رفته بود اما از ابتدای ماه »می« 
که ۹.۷ میلیون بشکه نفت از بازار خارج شد، 
قیمت ها افزایش پیدا کرد.از همین رو اعضای 
اوپــک و اوپک پلاس برای ادامه این روند،  

تصمیم گرفتند تا کاهش تولید به این میزان 
را برای یک ماه دیگر تمدید کنند.توافقی که 
تا پیش از برگزاری جلســه با اما و اگرهایی 
مواجه بود اما همانگونه که وزیر نفت ایران نیز 
گفت جلسه بدون چالش برگزار و تصمیمات 
پیش بینی شده گرفته شد.این موضوع واکنش 
مثبت بازار نفت را به دنبال داشــت تا آنجا 
که نفت برنت با رشدی ۱.۷ درصدی جای 

پای خود را در بالای ۴۰ دلار در هر بشــکه 
محکم کرد و ۴۳ دلار و ۴ سنت قیمت خورد.
با توجه به کاهش محدودیت ها در جهان،  به 
نظر می رسد به تدریج شاهد بهبود تقاضا در 
بازار طلای سیاه باشیم. موضوعی که در کنار 
کاهش عرضه می تواند نفت های ذخیره شده 
را وارد بازار کند و تعادل قیمتی برای نفت به 

دنبال داشته باشد.

گروه اقتصــادی - آمارهای بانک 
مرکزی نشــان می دهد که مانده تسهیلات 
بانکی در بهمــن ۹۸ به ۱۸۱۲ هزار میلیارد 
تومان رسیده که نسبت به مدت مشابه سال 

۹۷ معادل ۲۴.۳ درصد رشد داشته است.
گــزارش بانک مرکــزی از وضعیت 
کل مانده ســپرده ها و تســهیلات ریالی و 
ارزی بانک ها و موسسات اعتباری در پایان 
بهمن سال ۱۳۹۸ نشان می دهد که مانده کل 

ســپرده ها حدود ۲۵۷۸ هزار میلیارد تومان 
شــده که نسبت به مقطع مشــابه سال قبل 
۲۷.۵ درصد افزایش یافته اســت.همچنین 
مانده کل ســپرده ها نسبت به پایان سال ۹۷ 
حدود ۲۴.۷ درصد افزایش داشــته است.

بیشــترین مبلغ ســپرده ها مربوط به استان 
تهــران با مانده ۱۳۷۳ هــزار میلیارد تومان 
و کمترین مبلغ مربوط به اســتان کهگیلویه 
و بویراحمد معــادل ۶ هزار و ۹۰۰ میلیارد 

تومان است.همچنین در دوره مورد بررسی، 
مانده کل تسهیلات بالغ بر ۱۸۱۲ هزار میلیارد 
تومان اســت که نسبت به مقطع مشابه سال 
۹۷ معادل ۲۴.۳ درصد رشــد داشته است.
مانده کل تســهیلات در بهمن ۹۸ نسبت به 
اسفند ۹۷ معادل ۲۰.۱ درصد افزایش یافته 
بود.نسبت تسهیلات به سپرده ها بعد از کسر 
سپرده قانونی ۷۸.۴ درصد است که نسبت 
به مقطع مشابه سال قبل و پایان سال قبل، به 

ترتیب ۱.۸ و ۲.۹ واحد درصد کاهش نشان 
می دهد.بر اســاس گزارش بانک مرکزی، 
یکی از علل مهم بالا بودن رقم تســهیلات 
و سپرده ها در اســتان تهران استقرار دفاتر 
مرکزی بسیاری از شرکت ها و موسسه های 
تولیدی سایر استان ها در استان تهران بوده و 
عمده فعالیت های بانکی آنها توسط شعب 
بانک ها و موسسه های اعتباری استان تهران 

انجام می شود.

گروه اقتصادی -معــاون وزیر کار 
گفت: تاکنــون ۱۲۶ هزار بنگاه مشــمول 
دریافت تسهیلات کرونا شناخته شده اند که 
تــا به این لحظه ۷۵ هزار پرونده در بانک ها 
تشکیل و واجدین از شنبه برای دریافت به 

شعب بانک ها مراجعه کنند.
عیســی منصوری در نشست خبری 
اظهار داشــت: برای مقابله با تأثیرات شیوع 
ویروس کرونا بر اقتصاد و بنگاه های کشور، 
مقرر شد از ســوی ۲۰ بانک مبلغ ۴۹ هزار 

میلیارد تومان تســهیلات با سود ۱۲ درصد 
اعطا شود که تاکنون مکانیزم عملی ۴۴ هزار 

میلیارد تومان این رقم طی شده است.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
افزود: میزان تسهیلات به ازای هر فرد کارکن 
برای بنگاه های شدیداً آسیب دیده ۱۲ میلیون 
تومان است. بنگاه هایی که بالاجبار تعطیل 
شــدند به ازای هر کارکن ۱۶ میلیون تومان 
می گیرند و رانندگان مسافری )درون شهری 
و برون شهری( خویش فرما نیز مشمول وام 

۶ میلیون تومانی شده اند.
وی ادامــه داد: در حــال حاضر با ۱۴ 
رسته اصلی و ۵۵۰ زیررسته مواجه هستیم 

که یک میلیون و ۲۰۰ هزار بنگاه می شوند.
منصوری گفت: تاکنــون ۲۲۸ هزار 
بنگاه در ســامانه کارا ثبــت نام و ۱۲۶ هزار 
بنگاه واجد شرایط بوده اند که ۲۳۸ هزار نفر 
اشتغال مشمول حمایت شده اند و حدود ۷۵ 
هزار پرونده در بانک های ۲۰ گانه تشــکیل 
شــده است. از روز شنبه افراد متقاضی ثبت 

نام شده که پرونده شان به بانک ارسال شده 
به شعب منتخب خود مراجعه و تسهیلات 

را دریافت خواهند کرد.
وی افزود: با رایزنی های انجام شده در 
اخذ ضمانت آسان گرفتیم. برای وام زیر ۱۶ 
میلیون تومان فقط ســفته یا چک، بین ۱۶ تا 
۴۸ میلیون سفته با یک ضامن، تا ۱۶۰ میلیون 
سفته با دو ضامن، ۱۶۰ تا ۲۰۰ میلیون سفته با 
سه ضامن و بالای ۲۰۰ میلیون سفته و ضامن 

با بانک است.

هشتهزارواحدمسکونیدرهرمزگاناحداثمیشود

واکنشمثبتبازارنفتبهتمدیدتوافقکاهشتولید

رشد۲۴درصدیتسهیلاتبانکی

واریزتسهیلاتکرونابهکارفرماها

بانک مرکزی اعلام کرد؛

معاون وزیر کار اعلام کرد:

استاندار هرمزگان:

گروه اقتصــادی - بعد از موافقت 
هیات دولت در ۲۹ بهمن ســال گذشــته 
برای ترخیص خودروهای باقی مانده در 
گمرک ها و بنادر، حدود ۵۱۰۸ دســتگاه 
امکان ترخیص پیدا کردند، اما با اتمام این 
مهلت مشخص شد که فقط ۱۳۸۹ دستگاه 
ترخیص شــده و مابقی همچنــان باقی 
مانده اســت. این در حالی است که گفته 
شــد بخشی از این خودروهای باقی مانده 
نیازمند تمدید زمان بوده و بخشی دیگر در 
قید زمان نیستند و امکان ترخیص برای آنها 
همچنان وجود دارد. از ســویی از آن دسته 
که نیازمند تمدید زمان بود تعدادی بدون 
ثبت ســفارش بوده و لازم بود تا وزارت 

صمت برای آنها اقدام لازم را انجام دهد.
امــا اکنون حــدود ۲۰ روز از پایان 

زمان سه ماهه گذشته و  همچنان از سوی 
وزارت صمــت و یــا دولت تصمیمی در 
رابطــه با تمدید زمان این خودروها اعلام 
نشــده اســت، در حالی که ظاهرا رایزنی 
هایی با دولــت برای تمدید زمان و ایجاد 
ســازوکاری در رابطه با تعیین تکلیف این 

خودرو ها در دستور کار قرار دارد.
پــرس و جوی آخریــن وضعیت 
ترخیص خودرهای دپو شــده از مهرداد 
ارونقی -معاون فنی و امور گمرکی ایران- 
از ایــن حکایت دارد که هنوز زمانی برای 
تمدید ثبت ســفارش انجام نشده ولی در 

دست بررسی است.
وی با بیان ایــن که طبق مصوبه ۲۹ 
بهمن سال گذشــته هیات وزیران مهلت 
ترخیص خودروها مشمول بند )۳( مصوبه 

دی ماه ۱۳۹۷ بود و به مدت سه ماه تمدید 
شــد، گفت: بنابراین مهلت سه ماه تعیین 
شــده فقط خودروهای مشمول این بند را 
شامل می شــود و در  دو بند دیگر مصوبه 
هیچ محدودیت زمانی تعیین نشده است.

ارونقــی ادامــه داد: براین اســاس 
خودروهای بالای ۲۵۰۰ ســی ســی که 
مســتنثی شــده اند، خودروهای مربوط 
به جانبازان و همچنیــن آنهایی که دارای 
پرونده قضایی که حکم برائت آنها صادر 
شــده اســت در قید زمان نبوده وامکان 
ترخیص بدون تمدیــد مهلت مصوبه از 
سوی هیات وزیران همچنان برقرار است.

وی بــا بیان این کــه از تعداد ۵۱۰۸ 
دســتگاهی که باقی مانــده بود و باید طی 
مصوبه بهمن ماه ترخیص می شدند ۱۳۸۹ 

دستگاه ترخیص  شــده و ۳۷۱۹ دستگاه 
باقی مانده است افزود: از بین خودروهای 
باقی مانده ۲۴۷۱ دســتگاه هیچ نیازی به 
تمدید زمان مصوبه برای ترخیص ندارند 
و با طی تشریفات قانونی قابل ترخیص از 

گمرک است.
معاون فنــی و امور گمرکی گمرک 
ایران با بیان این که از ۱۲۴۸ دستگاه دیگر 
برای ترخیص نیازمند تمدید زمان از سوی 
هیات دولت اســت افــزود: از این تعداد 
۱۱۰۰ دســتگاه فاقد ثبت سفارش است 
و اگــر وزارت صنعــت، معدن و تجارت 
تصمیمی برای افتتاح ثبت ســفارش این 
خودروها اتخاذ نکند درخواســت تمدید 
زمانــی، عملًا برای ترخیص کمتر از ۱۴۸  
دســتگاه خودرو ســواری است و باز هم 

خودروهای فاقد ثبت سفارش رسوبی در 
گمرک و بنادر ترخیص نخواهد شد.

ماجــرای خودروهای دپو شــده به 
ورود ۱۲ هزار و ۲۶۱ خودرو طی سال های 
گذشته بر می گردد که به مرور و در جریان 
تغییر ضوابط واردات خودرو، ممنوعیت 
ثبت سفارش و واردات خودرو و همچنین 
تحولات سیاســت های ارزی توقیف و از 
ترخیص آنها جلوگیری شد؛ خودروهایی 
که در بین آنها دارای پرونده قضایی، فاقد 
ثبت ســفارش، حجم موتور بالای ۲۵۰۰ 
ســی سی و یا سفارش آمریکا وجود دارد 
که به هر کــدام از این دلایل ممنوعه بوده 
و امــکان خروج نداشــتند. اما در نهایت 
در دی مــاه ۱۳۹۷ و طــی مصوبه هیات 
دولت، مهلتــی ۶ ماهه در اختیار صاحبان 
ایــن خودروها قرار گرفت تا با طی فرایند 
قانونی کالای خود را ترخیص کنند ولی با 
پایان زمان در اردیبهشت ۱۳۹۸، مشخص 
شــد که  حدود ۷۱۵۳ دستگاه ترخیص و 
۵۱۰۸ دستگاه دیگر در گمرک و بنادر باقی 
مانده است. به هر حال دیگر زمان از سوی 
دولت تمدید نشد تا اینکه در بهمن ماه سال 
گذشته هیات وزیران با ترخیص باقی مانده 

موافقت کرد.

-سرپرســت  اقتصــادی  گروه 
معاونت صید و بنادر ماهیگیری شیلات 
هرمزگان با اشاره به جایگاه خوب صید 
و صیادی اســتان هرمزگان در کشــور و 
برخوداری از رتبه اول صید کشور گفت: 
حفظ و ارتقای این جایگاه نیازمند توجه 
ویژه به حوزه صید و صیادی و همچنین 

بنادر صیادی است.
ابراهمیــم عالــی زاده در جمــع 
خبرنــگاران، با اشــاره به اینکه اســتان 
هرمزگان بــا برخــورداری از ۲۲ بندر 

صیادی توانسته ۳۵ درصد بنادر صیادی 
کشــور را شامل می شــود گفت: که این 
مهــم در کنار تلاش جامعه صیادی برای 
صید اصولی و پایدار و حمایت مسئولین 
استان و کشــور، برخوداری از رتبه اول 

صید کشور را به دنبال داشته است.
وی با بیان اینکه اســتان هرمزگان 
در واگذاری مدیریــت بنادر صیادی به 
بخش خصوصی)تعاونی های صیادی( 
در راستای اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی 
پیشــگام و الگوی کشــوری بوده است، 

گاظهار کردت: خوشــبختانه تاکنون از 
۲۲ بندرصیادی اســتان،۱۶ بندر صیادی 
واگذاری شده است و امید است در آینده 
ای نزدیک شاهد واگذاری مدیریت  باقی 

بنادر صیادی استان نیز باشیم.
عالــی زاده واگــذاری اولین بندر 
صیادی کشور به روش BOLT در قالب 
ماده ۲۷ قانون تنظیم بخشــی از مقرارت 
مالی دولت در اســتان هرمزگان خواند 
و گفت: این مهــم  با هدف جرای طرح 
تکمیــل بندر و خدمات رســانی بهتر به 

جامعه صیادی و به ویژه شناورهای فعال 
در صید فانوس ماهیــان بدلیل نزدیکی 
بندرصیادی به محل صیدگاه اســت که 
نشــان از اهمیت موضوع بنادر صیادی 

برای اداره کل شیلات هرمزگان  دارد.
سرپرســت معاونت صید و بنادر 
ماهیگیری شــیلات هرمزگان با اشاره به 
اینکه بنادر صیادی به خاطر شرایط جوی 
و اقلیمی به شــدت نیازمند نگهداری و 
بازسازی مستمر هستند، خاطرنشان کرد: 
در صــورت عدم نگهــداری و ترمیم و 

بازسازی مستمر این بنادر دچار صدمات 
و آســیب های جبران ناپذیر خواهند شد 
که بدون شــک در صید و صیادی استان 

تاثیر پذیر است.
وی تخصیــص اعتبــار جهــت 
بازســازی، بهســازی و همچنین تجهیز 
بنادر صیادی اســتان را یکی از خواسته 
های اســتان هرمزگان خوانــد و عنوان 
کرد: بدون شــک صید و صیادی پایدار 
و ممانعت از فرســایش بنــادر صیادی 
امنیت شــغلی بالغ بر ۳۲ هزار نفر صیاد 

هرمزگانی و به تبع آن معیشــت ۳۲ هزار 
خانــواده را در امنیت اقتصادی قرار می 

دهد.
عالی زاده ضمن تشکر از مسئولان 
شــیلات اســتان و کشور ،اســتانداری 
هرمــزگان و ســازمان مدیریت و برنامه 
ریــزی اســتان از ایشــان خواســت تا 
باحمایت و پیگیــری های بیش از پیش 
اعتبار لازم برای بازســازی، بهســازی 
و همچنین تجهیز بنادر صیادی اســتان 

هرمزگان را فراهم سازند.

سرپرستمعاونتصیدوبنادرماهیگیریشیلاتهرمزگان:

بنادرصیادیهرمزگاننیازمندبازسازی،تعمیر،بهسازیوتجهیزهستند

معــاون فنی و امــور گمركی گمرک ايــران با بيان اين كه از ۱۲۴۸ دســتگاه ديگــر برای ترخيص 
نيازمند تمديد زمان از ســوی هيات دولت اســت افزود: از اين تعداد ۱۱۰۰ دستگاه فاقد ثبت سفارش 
اســت و اگــر وزارت صنعت، معدن و تجــارت تصميمی برای افتتاح ثبت ســفارش اين خودروها 
اتخاذ نكند درخواســت تمديد زمانی، عملًا برای ترخيص كمتر از ۱۴۸  دســتگاه خودرو ســواری 
اســت و باز هم خودروهای فاقد ثبت ســفارش رســوبی در گمرک و بنادر ترخيص نخواهد شــد.

معاون فنی گمرک ایران با اعلام این که هنوز تصمیمی در رابطه با تمدید زمان ترخیص خودروهای دپو شده اتخاذ و ابلاغ نشده است، گفت که 
۱۱۴۸ دستگاهی که نیاز به تمدید زمان دارند، عمدتا فاقد ثبت سفارش هستند و تا وقتی در مورد آنها اقدامی نشود عملا اتفاق خاصی در ترخیص این خودروها نمی افتد.

گروه اقتصادی - معاون مســکن 
و ساختمان وزیر راه وشهرسازی گفت: 
برای جلوگیری از ازدحام طی ۲ هفته به 
تمام متقاضیان مسکن ملی روز و ساعت 
مراجعه بــرای تکمیل اطلاعات پیامک 

زده می شود.
محمود محمود زاده معاون مسکن 
و ساختمان وزیر با بیان اینکه ۸۰۰ هزار 

نفر از طریق پیامک در طرح  مسکن ملی 
ثبت نام کرده اند، گفت: در گذشته اعلام 
کردیم به دلیل شــیوع ویروس کرونا در 
کشــور امکان ثبت نام حضوری وجود 
نداشت بنابراین اعلام شد که متقاضیان 
از طریق پیامک ثبــت نام خود را انجام 

دهند.
او ادامــه داد: از ۱۳ خــرداد بــه 

متقاضیانــی که از طریــق پیامک ثبت 
نــام کرده اند اعلام شــد تا بــه ادارات 
 کل جهــت تکمیل اطلاعــات خود م

راجعه کنند.
محمود زاده یاد آور شد: به جهت 
جلوگیــری از ازدحــام در ادارات کل 
طبق برنامه ریزی هــای صورت گرفته 
روز و ساعت مراجعه تمامی متقاضیان 

مشخص شــده تا از ازدحام در ادارات 
کل جلوگیری شــود.معاون مســکن و 
ســاختمان وزیر راه وشهرسازی با بیان 
اینکه کل بازه زمانی که برای این موضوع 
در نظر گرفته شــده ۲ هفته است، افزود: 
طبق برنامه زمانی در نظر گرفته شــده با 
اجرای این طرح ازدحام در ادارات ایجاد 
نمی شــود، اما اگر احساس شد مشکلی 
در این زمینه وجود دلرد بلافاصله مدت 
 زمــان وارد کردن اطلاعــات افزایش 

می یابد.
معاون مسکن و ساختمان وزیر راه 

و شهرســازی گفت: از روز ۱۳ خرداد 
ماه با پیامکی که برای متقاضیان ارســال 
می شود طبق برنامه زمانبندی شده که باز 
هم با رعایــت فاصله گذاری اجتماعی 
صــورت خواهــد گرفت کســانی که 
دسترســی به کامپیوتر شخصی ندارند 
می توانند به مراکز اعلام شــده مراجعه 
و اطلاعــات خــود را تکمیــل کنند.
محمــود زاده اضافه کرد: بعد از تکمیل 
اطلاعات ایــن ۸۰۰ هزار نفر و پالایش 
آن، متقاضیــان واجد شــرایط را اعلام 

خواهیم کرد.

معاون مســکن و ساختمان وزیر 
راه و شهرســازی در خصــوص اینکه 
آیــا این ثبت نام ها در طــرح اقدام ملی 
مسکن در مراحل بعدی هم ادامه خواهد 
داشت، گفت: سیاست کلی وزارت راه 
و شهرســازی این بوده که تولید مستمر 
مســکن را در هر استان دنبال کنیم و آن 
را به مدیر کل های استان ها ابلاغ کردیم 
تا مدیریت هر اســتان بــا تامین زمین و 
منابع بانکی لازم بتوانند اقدام به ساخت 

و تولید مسکن کنند.
محمــودزاده پیــش نیــاز تولید 

بیشــتر مســکن را تامین پیش نیاز های 
تولید مســکن از جمله تامین اراضی و 

تسهیلات عنوان کرد.
معــاون وزیر راه و شهرســازی 
یادآور شــد: برنامه ای که هم اکنون برای 
طرح اقدام ملی مسکن برنامه ریزی شده 
است احداث ۴۰۰ هزار واحد مسکونی 
بــرای دهک هــای ۴ تــا ۷ درآمدی که 
بر اســاس تــوان اعلامی اســتان ها در 
تامیــن زمین و تســهیلات بانکی بوده 
 اســت که امیدواریم این تعداد افزایش 

یابد.

گروه اقتصادی - فرماندار پارسیان 
از اعطــای ۱۵۰ میلیارد ریال تســهیلات 
برای کشــاورزان متضرر شده از سیل ۹۸ 

شهرستان پارسیان خبرداد.
به گــزارش اقتصاد کیــش به نقل 
از روابط عمومی فرمانداری شهرســتان 
پارسیان جلسه برسی وضعیت پرداخت 
تسهیلات سیل ۹۸ به بهره برداران بخش 
کشاورزی و دامداری شهرستان پارسیان 
به ریاســت مهندس رضا پــور فرماندار 
پارســیان و با حضور چندی از روئسای 

بانــک شهرســتان و رئیــس اداره جهاد 
کشاورزی شهرســتان پارسیان در محل 

این فرمانداری برگزار گردید.
مهندس رضا پور فرماندار پارسیان 
در ابتدای جلســه بیان داشــت: در سال 
جدید برای افزایش هــم افزایی و اینکه 
تولیــدات محصولات کشــاورزی جان 
بگیرد پرداخت این تسهیلات را ضروری 
دانستند و تاکید کردند که برای بانک های 
عامل مشخص شده باید یک بازره زمانی 
برای پرداخت این تسهیلات اقدام نمایند.

ایشــان در ادامه با اشــاره به اینکه 
مدیــران بانک ها ضمــن رعایت قانون 
پرداخت، تسهیلات را آسان بگیرند، بیان 
داشــت: بانک های عامل جهت تشکیل 
پرونــده نســبت به پرداخــت و اعطای 
تسهیلات به کشــاورزان اقدام کنند و با 
متقاضیان همکاری های لازم را داشــته 
باشندتا این تســهیلات جبران خسارت 

کشاورزان متضرر شود
لاز به ذکر اســت کــه: ۶۱۷ نفر از 
محل اعتبارات بحــران جهت دریاافت 

تســهیلات به بانــک های عامل ســپه 
،ملی،تجارت و صادرات با اعتباری بالغ 
بر ۱۵ میلیارد تومان برای جبران خسارت 
ناشی از سیل ۹۸معرفی شده اند که تا الان 
یک میلیارد تومان پرداخت گردیده است.

گــروه اقتصــادی - مدیرعامل 
ســازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتی ایــران با بیان این کــه مدیریت 
واردات در شــرایط فعلی امری بســیار 
ضروری اســت، گفت: ســال گذشــته 
واردات ۱۳۰۰ قلم کالا که مشابه داخلی 
آن ها تولید می شــد، ممنوع بود که ۲۵۰۰ 

قلم کالا نیز به این لیست اضافه شد.
محســن صالحــی نیا در جلســه 
بررســی موانع و مشکلات شهرک های 
صنعتــی در تبریز، اظهار کرد: از ســال 
گذشــته برنامه هــای وزارت صمت در 

هفــت محور تدوین شــده بود که چهار 
محــور آن، شــامل مدیریــت واردات، 
توسعه ساخت داخل، بحث صادرات و 

تنظیم بازار است.
وی ادامــه داد: بایــد بپذیریــم که 
برخی از شــهرک ها بــا محدودیت های 
زیرساختی مواجه هستند که در این زمینه 
قراردادی با وزارت نیرو منعقد شــده و 
در راســتای مرتفع کردن مشکلات برق، 
گاز، مخابرات و توسعه زیرساخت های 
موجــود اقدامات لازم انجــام می گیرد.
صالحی نیا بیان کرد: امید اســت تا ســال 

ترتیــب  بــه  اهــداف وزارت   ۱۴۰۱
اولویت ها اجرا شده و شاهد بهره برداری 

و توسعه زیرساخت ها باشیم.
وی تشــریح کــرد: بایــد بحث 
توســعه صادرات را به نحــوه ممکن با 
مکانیســم های حمایتی پیــش برده و تا 
حد امکان مانع صادرات نشــویم؛ پیش 
بینــی می کنیــم امســال ارز حاصل از 
صــادرات پتروشــیمی و میعانات نفتی 
بــه بخش عمده ای از کالاهای اساســی 
اختصــاص یابد.وی خاطرنشــان کرد: 
یکی دیگر از سیاست های وزارت توجه 

به واحدهای تولیدی کوچک و متوســط 
است که این روزها نیازمند حمایت های 
نــرم افــزاری مانند ایجاد خوشــه های 
صنعتــی و واحدهــای فناور بــوده و 
 اعتباراتــی را برای ایــن کار پیش بینی 

کرده ایم.

گروه اقتصادی -رییس ســازمان 
برنامه و بودجه کشــور جهت بازدید از 
برخی طرح ها و پروژه ها، وارد تبریز شد.
محمد باقرنوبخت در بدو ورود به 
تبریــز در جمع خبرنگاران گفت: بخش 
زیادی از طرح های احیای دریاچه ارومیه 

در سال جاری به بهره برداری می رسد.
وی با اشــاره به طرح تونل انتقال 
آب زاب بــه دریاچه ارومیــه نیز، اظهار 
کرد: خداوند را شــکر می کنیم که وعده 
رییس جمهــوری درباره احیای دریاچه 
ارومیه، به خوبی پیگیری شــد و افزایش 
۲۶ سانتی متری تراز دریاچه و همچنین 
وسعت آن، نشــان از موفقیت طرح های 

احیا بوده است.
وی بــا بیان این که می توان گفت با 
اجــرای این طرح ها، دریاچه ارومیه احیا 
شــده و اکنــون ارزش طرح های احیای 
آن حدود ۱۰ هزار میلیارد تومان اســت، 
گفت: موفقیت در احیای دریاچه ارومیه 
را بــه ملت بزرگ ایــران و مردم غیور و 

متدین آذربایجان تبریک می گویم.
نوبخت بــا تاکید بر این که در کنار 
طرح هــای احیا، در خصــوص راه آهن 
میانه به تبریز نیز پیگیری های مستمری از 
سوی استانداری آذربایجان شرقی انجام 
شــد و ۱۳۲ کیلومتر از این خط ریلی در 
حد فاصل میانه تابســتان آباد افتتاح شد؛ 

گفت: در سال جاری هم تلاش خواهیم 
کرد راه آهن میانه را به تبریز و ایســتگاه 

خاوران برسانیم.
وی افزود: در ســال جاری خود را 
آماده کرده ایم که در یک مرحله ۷۰ هزار 
میلیــارد تومان و در مرحله بعد ۸۰ هزار 
میلیارد تومان بــرای طرح های زیربنایی 
تخصیص دهیم که طرح کاداســتر یکی 

از آن هاست.
وی با بیــان این کــه در اعتبارات 
مربــوط به ســفر نخســت ریاســت 
جمهوری به آذربایجان شــرقی، بیش از 
۱۰۰ درصد اعتبارات از نظر ریالی تامین 
شد و متعهد هستیم که کار را دنبال کنیم، 

گفــت: از اولویت های ماســت که ۱۰۰ 
درصد اعتبارات سفر ریاست جمهوری 

تخصیص و پرداخت شود.
رییس سازمان برنامه و بودجه پس 
از ورود به فــرودگاه تبریز، عازم ارومیه 
شد و از سد کانی سیب و تونل انتقال آب 
زاب بازدید می کند و سپس برای بازدید 

از برخی طرح ها به تبریز باز می گردد.

فرماندار پارسیان خبر داد:

اعطای۱۵۰میلیاردریالتسهیلاتبرایکشاورزانمتضرر
شدهازسیل۹۸شهرستانپارسیان

مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی اعلام کرد:

پیشبینیاختصاصارزحاصلازصادراتپتروشیمیبه
بخشعمدهکالایاساسی

رییس سازمان برنامه و بودجه کشور:

افزایش۲۶سانتیمتریترازدریاچهارومیه،نشاناز
موفقیتطرحهایاحیااست

آخرین خبر از خودروهای دپو شده

معاونمسکنوساختمانوزیرراهوشهرسازیخبرداد:

مهلت۲هفتهایبرایمتقاضیانپیامکیمسکنملی
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معاون گمرک: بدون ثبت سفارش اتفاقی نمی افتد


